
 

Protokół Nr XXIII / 2008 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 
odbytej w dniu 24 września 2008 roku 

w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Wągrowcu 
 
Sesję rozpoczęto 24 września br. o godzinie 16.00, zakończono o godzinie 20.15. 
 
Obrady XXIII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący Rady -  
Krzysztof Migasiewicz, który powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
W obradach uczestniczyło 18 radnych na ogólny stan 19, co stanowiło kworum, przy 
którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Protokół XXII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 lipca 2008 roku został 
przyjęty – /18 za, 0 - przeciw/. Nieobecny radny: A. Wieczorek. 
 
Rada Powiatu w stosunku głosów 18 za, 0 - wstrzymujące, 0 - przeciwne, przyjęła 
następujący porządek obrad: 
 
 Porządek obrad posiedzenia XXIII Sesji R P W: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
1.1 otwarcie sesji, 
1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu.  
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych o pracy między posiedzeniami 

sesji. 
7. Przyjęcie sprawozdania Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu i 

realizacji zadań rzeczowych za I półrocze 2008 roku. 
8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie pozbawienia 

niektórych dróg na terenie Powiatu Wągrowieckiego kategorii dróg powiatowych 
(miasto Wągrowiec). 

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie pozbawienia drogi 
na terenie Powiatu Wągrowieckiego kategorii drogi powiatowej (gmina 
Wągrowiec). 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie pozbawienia 
niektórych dróg na terenie Powiatu Wągrowieckiego kategorii dróg powiatowych 
(miasto i gmina Skoki). 
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11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie pozbawienia 
niektórych dróg na terenie Powiatu Wągrowieckiego kategorii dróg powiatowych 
(miasto i gmina Gołańcz). 

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Wągrowieckiego na rzecz Skarbu Państwa. 

13. Przyjęcie informacji o stanie szkół ponadgimnazjalnych po rozpoczęciu roku 
szkolnego 2008/2009. 

14. Przyjęcie informacji o kontaktach międzynarodowych Powiatu Wągrowieckiego. 
15. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zatwierdzenia przez 

powiat wągrowiecki projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 
Priorytetu IX „Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionie”, Działanie 9.2: 
„Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolenia zawodowego”, pod nazwą: 
„Przyszły absolwent bezkonkurencyjny na rynku pracy - zajęcia wyrównawcze, 
dodatkowe i praktyki zawodowe dla młodzieży szkół ponadgimnazjalnych 
kształcenia zawodowego z terenu Powiatu Wągrowieckiego”. 

16. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie odpowiedzi na 
wezwanie Marco Pablo Spółka z o.o. Łęgowo 24 do usunięcia naruszenia prawa 
uchwałą Nr XVIII/107/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 31 marca 
2008 roku w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających z 
napędem spalinowym na jeziorach i rzekach w granicach powiatu 
wągrowieckiego.  

17. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmian w Statucie 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu.  

18. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany uchwały  
Nr XV/93/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 2007 roku  
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2008 rok. 

19. Wnioski i oświadczenia radnych. 
20. Zakończenie obrad XXIII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

 
Ad 1 
Jak wyżej. 
 
 Ad 2 i 3 
Jak wyżej. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady Krzysztof Migasiewicz poinformował o pracy między sesjami, 
uczestniczył w: 
- otwarciu ronda w Morakowie, 
- uroczystościach dożynkowych w Damasławku, Gołańczy, Skokach i w Mieścisku, 
- otwarciu chodnika w Czeszewie i dożynkach wiejskich, 
- zakończeniu zawodów sportowo-pożarniczych w Gołańczy, 
- Rajdzie Pro Sinfonici, 
- zakończeniu turnieju piłkarskiego w Mieścisku, 
- obchodach 35-lecia powołania Zarządu Miejsko-Gminnego Ochotniczych Straży 
Pożarnych RP w Gołańczy. 
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Ad 5  
Starosta Wągrowiecki – Michał Piechocki poinformował radnych o pracy Zarządu między 
sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego: 
 
Rada Powiatu Wągrowieckiego na XXII sesji w dniu 30 lipca 2008 roku podjęła 5 
uchwał. 
 

I. Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób ich realizacji:    
 
Wydział Oświaty, Kultury i Sportu otrzymał do realizacji:  

• Uchwałę nr XXII/134/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
30 lipca 2008 roku w sprawie zmiany uchwały nr XXXV/181/2005 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 28 września 2005 roku w sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji na prace konserwatorskie, ustalenia wysokości opłaty za 
zakwaterowanie w Bursie Szkolnej nr 1 w Wągrowcu. Ww. uchwałę przesłano do 
Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania.  

 
Wydział Organizacyjny otrzymało do realizacji: 

• Uchwałę nr XXII/135/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 lipca 2008 
roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu 
w złotych dla pracowników samorządowych zatrudnionych  
w jednostkach organizacyjnych jednostek samorządu terytorialnego.  
Ww. uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem 
zaopiniowania oraz przesłano jednostkom organizacyjnym Powiatu 
Wągrowieckiego.  

• Uchwałę nr XXII/136/200 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 lipca 2008 
roku w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty Wągrowieckiego. 
Ww. uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem 
zaopiniowania. 

 
Skarbnik Powiatu otrzymał do realizacji:  

• Uchwałę nr XXII/137/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
30 lipca 2008 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/93/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Wągrowieckiego na 2008 rok. Ww. uchwałę przesłano do Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Poznaniu delegatura w Pile celem zaopiniowania. 

 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami otrzymał 
do realizacji: 

• Uchwałę nr XXII/138/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 lipca 2008 
roku w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
stanowiących własność Powiatu Wągrowieckiego na rzecz Gminy Miejskiej 
Wągrowiec. Ww. uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru  
w Poznaniu celem zaopiniowania. 

 
II.  Zarząd Powiatu w okresie między 30 lipca, a 15 września 2008 roku odbył 6 
posiedzeń, na których rozpatrzył następujące zagadnienia: 
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• Podpisał decyzję w sprawie wygaszenia trwałego zarządu dla ZSP nr 2  
w Wągrowcu nieruchomości gruntowych o łącznej powierzchni 1,4756 ha.  

• Wyraził zgodę na zainstalowanie retransmitera sygnału wizyjnego w ZSP nr 2  
z kamery zamontowanej na słupie przy łuku drogi od posesji  
ul. Kościuszki 66 oraz na zainstalowanie kamery obrotowej na budynku PUP  
w Wągrowcu wraz z nieodpłatnym udostępnieniem zasilania do w/w urządzeń.  

• Zapoznał się z informacją dotyczącą choroby Aujeszkyego, przypadkach 
zachorowań na tę chorobę i sytuacji panującej w powiecie. Zarząd wystosował 
pismo do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi wnosząc o zmianę Rozporządzenia 
Rady Ministrów z dnia 19 marca 2008 r. w sprawie wprowadzenia programu 
zwalczania choroby Aujeszkyego u świń, w punkcie dotyczącym tworzenia 
obszarów zapowietrzonych w obszarze o promieniu 1,5 km od stada zakażonego. 

• Zapoznał się z informacją dyrektora ZOZ w sprawie wniosku na zadanie 
inwestycyjne finansowane w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu 
Operacyjnego na lata 2007 – 2013 pod nazwą: „Zakup tomografu komputerowego, 
urządzeń do sterylizacji z adaptacją oraz sprzętu wysokospecjalistycznego”.  

• Zapoznał się ofertą Agencji Rozwoju Północnej Wielkopolski  
(w likwidacji) na opracowanie „Analizy możliwości wykorzystania środków 
finansowych z programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 
wspomagających wdrażanie celów i kierunków wynikających ze strategii rozwoju 
powiatów Północnej Wielkopolski”.  

• Zapoznał się z wnioskiem Burmistrza Miasta Wągrowca o wsparcie budowy 
Aquaparku w Wągrowcu.  

• Wyraził zgodę dyrektorowi ZOZ na używanie herbu Powiatu Wągrowieckiego na 
nowo zakupionej karetce pogotowia ratunkowego.  

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora DPS w Srebrnej Górze  
o sfinansowanie wykonania planu sytuacyjno – wysokościowego parku.  

• Przydzielił środki finansowe w kwocie ok. 47.103 zł na pilną i konieczną naprawę 
3 kominów wentylacyjnych z jednoczesnym ich skróceniem  
na budynku I LO.  

• Zapoznał się ze sprawozdaniem z wizytacji w MOW w Antoniewie. 
• Przyznał Nagrody Herbu Powiatu Wągrowieckiego: Jerzemu Szala z Krzyżanek, 

Józefowi Frieske z Chojny, Dionizemu Kolińskiemu z Kujawek, Krystynie i 
Ireneuszowi Migasom ze Strzeszkowa, Marii i Janowi Nadolnym z Pląskowa, 
Genowefie i Andrzejowi Kuryłowiczom z Jaroszewa Pierwszego, Zenonowi Bruss 
z Podlesia Kościelnego, Ewarystowi Dominikowskiemu z Rakowa, Sebastianowi 
Jach z Wapna, Tadeuszowi Wojteckiemu z Józefowa, Bronisławowi 
Lewandowskiemu z Kaliszan, Andrzejowi Szulc z Mikołajewa, Grzegorzowi 
Łaseckiemu z Żelic, Andrzejowi Kolińskiemu z Kaliszan, Przemysławowi 
Wolińskiemu z Toniszewa, Piotrowi Woźniakowi z Koninka, Andrzejowi 
Wardęga z Brzezna,  Zygfrydowi Szafińskiemu z Damasławka. 

• Wyraził zgodę dyrektorowi PZD w Wągrowcu na udzielenie zamówienia 
publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na zadanie  
pn. „Przebudowa ul. Bartodziejskiej w m. Wągrowiec” w zakresie przebudowy 
sieci rozdzielczej n.n. oraz montażu linii kablowej n.n. ze słupami 
oświetleniowymi.  
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• Pozytywnie rozpatrzył wniosek kierownika PCPR o wyrażenie zgody  
na wprowadzenie przyznanej dotacji celowej w kwocie 8.500,00 zł do planu 
wydatków na 2008 rok z wykorzystaniem na bieżącą działalność Ośrodka 
Interwencji Kryzysowej w Wągrowcu.  

• Zapoznał się z pismem NFZ dotyczącym zwiększenia w poradniach 
specjalistycznych kontraktu na ambulatoryjne świadczenia specjalistyczne.  

• Podpisał deklarację intencyjną o współpracy Wielkopolskiej Wyższej Szkoły 
Humanistyczno – Ekonomicznej w Jarocinie z Powiatem Wągrowieckim.  

• Wyraził zgodę na nauczanie indywidualne: 
- ucznia klasy Ib I Liceum Ogólnokształcącego w Wągrowcu, 
- ucznia klasy II Lzs Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 

w Wągrowcu, 
- ucznia klasy II LP Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1  

w Wągrowcu, 
- ucznia klasy Id LO Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2  

w Wągrowcu. 
• Zaakceptował umowę przekazania Gminie Damasławek prowadzenia szkół 

ponadgimnazjalnych wchodzących w skład ZSP w Damasławku.  
• Zapoznał się z informacją o realizacji zadań – budowy chodników przy drogach 

powiatowych. 
• Wyraził zgodę na udzielenie zamówień uzupełniających na zadania:  

- przebudowa chodników na odcinku dróg w miejscowościach Potulice, 
Sienno, Gołańcz; 

- remont drogi nr 1660P Sławica – Niedźwiedziny – Dzwonowo,  
m. Sławica; 

- remonty cząstkowe nawierzchni bitumicznych.  
• Wystąpił do rady Gminy Gołańcz o opracowanie zmiany studium  

oraz planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gołańcz  
w odniesieniu do działki stanowiącej własność powiatu.  

• Zapoznał się z informacją w sprawie realizacji przez powiat wągrowiecki projektu 
w ramach programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytetu IX. 

• Wyraził zgodę na zwiększenie dofinansowania ze środków PERON  
na przystosowanie łazienek dla osób niepełnosprawnych.  

• Opiniował materiały na sesję. 
 
W omawianym okresie Zarząd Powiatu  podjął  uchwały: 

• w sprawie zmian w układzie wykonawczym budżetu powiatu na 2008 rok,  
• w sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu do 

wydawania decyzji administracyjnych,  
• w sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu do 

składania oświadczeń woli w sprawach majątkowych w imieniu powiatu 
związanych z prowadzeniem bieżącej działalności Powiatu. 

• w sprawie ustalenia wysokości i zasad odpłatności za zakwaterowanie  
w internacie,  

• w sprawie korekty harmonogramu realizacji dochodów i wydatków budżetu 
powiatu za okres od marca do lipca 2008 podjętego Uchwałą Nr 203a/2008 
Zarządu Powiatu Wągrowieckiego z dnia 17 stycznia 2008r.  
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• w sprawie wyrażenia zgody na wycinkę drzew,  
• w sprawie zmiany uchwały nr 217/2008 Zarządu Powiatu Wągrowieckiego  

z dnia 14 lutego 2008 roku w sprawie zatrudnienia Kierownika Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Wągrowcu, 

• w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego za pierwsze półrocze 2008 roku,  

• w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu wykonania planu finansowego za 
pierwsze półrocze 2008 r. Powiatowej Biblioteki Publicznej  
i Zespołu Opieki Zdrowotnej, 

• w sprawie zaliczenia niektórych dróg na terenie miasta Wągrowca do kategorii 
dróg gminnych, 

• w sprawie wprowadzenia Księgi Procedur Audytu Wewnętrznego  
w Powiecie Wągrowieckim, 

• w sprawie zatwierdzenia „Planu audytu wewnętrznego na rok 2008”, 
• w sprawie zaliczenia niektórych dróg na terenie miasta i gminy Gołańcz  

do kategorii dróg gminnych, 
• w sprawie umorzenia należności pieniężnej z tytułu opłat za wyżywienie  

w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Wągrowcu, 
• w sprawie zaliczenia niektórych dróg na terenie miasta i gminy Skoki do kategorii 

dróg gminnych, 
• w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Marcinkowo” w Wągrowcu, 
• w sprawie wydania opinii dla zamierzenia inwestycyjnego polegającego  

na przebudowie ulicy Bydgoskiej w Wągrowcu, 
• w sprawie wydania opinii dla zamierzenia inwestycyjnego polegającego  

na przebudowie ulicy Taszarowskiej w Wągrowcu w branżach: drogowej, 
instalacyjnej (kanalizacja deszczowa), elektrycznej (oświetlenie ulicy). 

 

Zarząd Powiatu między 15 a 24 września 2008 r., odbył 2 posiedzenia, na  którym  
rozpatrzył następujące zagadnienia: 
 

• Zapoznał się z informacją o realizacji zadań dot. uregulowania stanu prawnego 
nieruchomości stanowiących własność skarbu państwa i jednostek samorządu 
terytorialnego.  

• Zapoznał się z informacją o realizacji przez Powiat Wągrowiecki projektu „Moje 
Boisko – Orlik 2012”.  

• Zapoznał się z programem zdrowotnym powiatu wągrowieckiego na lata 2008 – 
2011.  

• Wyraził zgodę na nauczanie indywidualne uczennicy klasy I d I Liceum 
Ogólnokształcącego w Wągrowcu.  

• Przyznał Nagrody Herbu Powiatu Wągrowieckiego: Annie Kędziorze,  Teodorowi 
Haja i Andrzejowi Woźnickiemu.  

• Zapoznał się z wytycznymi do opracowania projektu budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2009 rok.  

• Rozpatrywał wnioski Komisji Stałych Rady Powiatu. 
• Opiniował materiały na sesję.  
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W omawianym okresie Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały: 
 

Ø w sprawie nieodpłatnego przekazania mienia Powiatu Wągrowieckiego 
będącego w posiadaniu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Wągrowcu na rzecz Zespołu Szkół w Wapnie, 

Ø w sprawie nieodpłatnego przekazania mienia Powiatu Wągrowieckiego 
będącego w posiadaniu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Wągrowcu na rzecz Szkoły Podstawowej w Jabłkowie, 

Ø w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia niektórych dróg  
na terenie gminy Wągrowiec do kategorii dróg gminnych, 

Ø w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Skoki w części miasta Skoki dla działki nr 70/1, 

Ø w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Skoki w części wsi Pawłowo Skockie dla działki nr 
294, 

Ø w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Skoki w części wsi Niedźwiedziny dla działki  
nr 139/3 oraz dla działek nr 140/2 i 140/3, 

Ø w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Skoki w części wsi Raczkowo dla działki nr 34, 

 

 
Radny J. Piasecki zadał pytania dotyczące dalszego funkcjonowania Agencji Rozwoju 
Północnej Wielkopolski, uzyskania informacji o biznes planie inwestycji budowy 
Aquaparku oraz o planie zagospodarowania na działce w Gołańczy. Radny wystąpił 
również o możliwość uzyskania kserokopii deklaracji intencji podpisanej z WWSH-E z 
Jarocina. 
 
Starosta M. Piechocki poinformował, że Agencja Rozwoju Północnej Wielkopolski jest w 
likwidacji, trwają rozmowy dotyczące przyszłości Agencji. Co do biznes planu Starosta 
powiedział, że burmistrz S. Wilczyński negocjuje z bankami co do czasu kredytowania 
inwestycji. Jeśli zajdzie taka potrzeba burmistrz jest gotów przyjść na posiedzenie 
Zarządu i Komisji, podtrzymywane jest stanowisko o 3 mln od powiatu. 
Działka w Gołańczy liczy 13 ha, dochody są od tej dzierżawy niewielkie i dlatego powiat 
wystąpił do gminy Gołańcz, żeby taki projekt na tych gruntach opracować, Działka ta ma 
zostać sprzedana w drodze przetargu po przekształceniu. 
 
Radny M. Marzyński zadał pytanie dotyczące objęcia wycinką drzewostanu na drodze do 
miejscowości Krosno. 
 
Starosta odpowiadając na pytanie radnego M. Marzyńskiego wyjaśnił, że wycinka drzew 
odbyła się za zgodą na terenie naszego szpitala, a nie przy drogach wojewódzkich. 
 
Radny J. Springer wniósł zapytanie dotyczące przekazania mienia dla Zespołu Szkół w 
Wapnie i Szkoły Podstawowej w Jabłkowie. 
 
Starosta w odpowiedzi na pytanie radnego J. Springera powiedział, że przekazano sprzęt 
audiowizualny (telewizory i odtwarzacze). 
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Od godz. 16.30 w obradach sesji uczestniczy radny A. Wieczorek. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady – Krzysztof Migasiewicz stwierdził, że informacja została przyjęta. 
 
Ad 6 
Pan Sławomir Maciaszek - Przewodniczący Komisji Finansów Obszarów Wiejskich i 
Strategii Rozwoju Powiatu przedstawił informację z działalności Komisji w okresie 
między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2. posiedzenia, na których zapoznała się 
z propozycjami jednostek oświatowych i pozaoświatowych Powiatu Wągrowieckiego do 
budżetu na 2009 rok, analizowała materiały na sesje. Komisja wypracowała 3 wnioski.  
  
Pan Robert Woźniak - Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury Sportu                             
i Turystyki przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między 
posiedzeniami sesji. Komisja w tym okresie odbyła 2. posiedzenia, na których zapoznała 
się z mocnymi i słabymi stronami Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 
oraz z informacją szkół i placówek oświatowych o organizacji roku szkolnego 2008/2009. 
Komisja ponadto analizowała materiały sesyjne. Komisja wypracowała 4 wnioski. 
 
Pan Józef Sulikowski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w 
tym okresie odbyła 2. posiedzenia, na których zapoznano się z realizacją strategii 
programu ochrony środowiska w Powiecie Wągrowieckim oraz analizowano materiały 
sesyjne. Komisja wypracowała 4 wnioski.  
 
Pani Irena Wojewódzka - Kucz - Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Rynku Pracy przedstawiała informację z działalności Komisji w okresie między 
sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1. posiedzenie, na którym zapoznała się z 
funkcjonowaniem Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej, realizacją 
kontraktów przez ZOZ i wynikami za 7 miesięcy oraz analizowano materiały na sesję. 
Komisja wypracowała 2 wnioski i 1 opinię.  
 
Pan Jacek Brzostowski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił informację z 
działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1. 
posiedzenie, na którym dokonała kontroli wykonania budżetu, zadań i funkcjonowania 
Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu. Komisja wypracowała 3 wnioski. 
 
Ad 7 
Rada Powiatu zapoznała się ze sprawozdaniem Zarządu Powiatu z wykonania budżetu 
powiatu i realizacji zadań rzeczowych za I półrocze 2008 roku, które przedstawiła          
D. Królczyk, Skarbnik Powiatu. 
 
Rada Powiatu przyjęła w/w sprawozdanie. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Ad 8 
Sławomir Brodowski, kierownik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 
Nieruchomościami przedstawił treść uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie 
pozbawienia niektórych dróg na terenie Powiatu Wągrowieckiego kategorii dróg 
powiatowych (miasto Wągrowiec). 
 
Radny G. Owczarzak powiedział, że posiada dokument, który mówił o dług. 250 km dróg 
do przekazania wg stanu z 2007 roku, po negocjacjach z gminami z tej oferty udaje się 
przekazać tylko 18 km. Radny zauważył, że najtrudniej rozmawiało się z gminami, w 
których powiat prowadził największe inwestycje drogowe. Radny przytoczył przykłady 
takich zabiegów (gmina Gołańcz, miasto Wągrowiec). Radny zapowiedział, że będzie 
głosował za przyjęciem tych uchwał, ale chciałby dalszych kroków w przekazywaniu 
dróg. 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18 radnych. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie pozbawienia niektórych dróg na terenie Powiatu 
Wągrowieckiego kategorii dróg powiatowych (miasto Wągrowiec) głosowało: 18- za, 0- 
przeciwnych, 0- wstrzymujący się od głosu. Nieobecny radny: J. Sulikowski. 
 
Uchwała w sprawie pozbawienia niektórych dróg na terenie Powiatu Wągrowieckiego 
kategorii dróg powiatowych (miasto Wągrowiec) stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad 9 
Sławomir Brodowski, kierownik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 
Nieruchomościami przedstawił treść uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie 
pozbawienia drogi na terenie Powiatu Wągrowieckiego kategorii drogi powiatowej 
(gmina Wągrowiec). 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18 radnych. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie pozbawienia drogi na terenie Powiatu Wągrowieckiego 
kategorii drogi powiatowej (gmina Wągrowiec) głosowało: 18 - za, 0- przeciwnych, 0- 
wstrzymujący się od głosu. Nieobecny radny: J. Sulikowski 
 
Uchwała w sprawie pozbawienia niektórych dróg na terenie Powiatu Wągrowieckiego 
kategorii drogi powiatowej (gmina Wągrowiec) stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.  
  
Ad 10 
Sławomir Brodowski, kierownik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 
Nieruchomościami przedstawił treść uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie 
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pozbawienia niektórych dróg na terenie Powiatu Wągrowieckiego kategorii dróg 
powiatowych (miasto i gmina Skoki). 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie pozbawienia niektórych dróg na terenie Powiatu 
Wągrowieckiego kategorii dróg powiatowych (miasto i gmina Skoki) głosowało: 19 - za, 
0- przeciwnych, 0- wstrzymujący się od głosu.  
Uchwała w sprawie pozbawienia niektórych dróg na terenie Powiatu Wągrowieckiego 
kategorii dróg powiatowych (miasto i gmina Skoki) stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad 11 
Sławomir Brodowski, kierownik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 
Nieruchomościami przedstawił treść uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie 
pozbawienia niektórych dróg na terenie Powiatu Wągrowieckiego kategorii dróg 
powiatowych (miasto i gmina Gołańcz). 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie pozbawienia niektórych dróg na terenie Powiatu 
Wągrowieckiego kategorii dróg powiatowych (miasto i gmina Gołańcz) głosowało: 19 - 
za, 0- przeciwnych, 0- wstrzymujący się od głosu.  
 
Uchwała w sprawie pozbawienia niektórych dróg na terenie Powiatu Wągrowieckiego 
kategorii dróg powiatowych (miasto i gmina Gołańcz) stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu.  
 
Ad 12 
Sławomir Brodowski, kierownik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 
Nieruchomościami przedstawił treść uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie 
wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Wągrowieckiego na rzecz Skarbu Państwa. 
 
Radny J. Piasecki przypomniał, że na Komisji Finansów były postawione pytania dot. 
kwestii wywłaszczenia rolników. Zadał pytanie: jak w tej sytuacji zachowa się gmina 
Gołańcz, która ma do przekazania ziemię? Radny zwrócił się do Przewodniczącego, aby 
ten udzielił głosu zaproszonemu na Sesję Przewodniczącemu Rady Miasta i Gminy 
Gołańcz J. Ryłko.  
 
J. Ryłko poinformował, że prowadzone są rozmowy z rolnikami dot. sprawy przekazania 
gruntów w zamian za odstąpienie rolników od gruntów pod zalew. 
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Radny J. Springer zadał pytanie, czy powiat, przekazując własny grunt będzie pokrywał 
roszczenia rolników indywidualnych? 
 
Radny J. Sulikowski zapowiedział, że jest przeciwny tej uchwale, ponieważ najważniejsze 
jest mienie powiatu. 
 
Radny S. Maciaszek zadał pytanie: czy Rada w Gołańczy podjęła w tej sprawie stosowną 
uchwałę? 
 
W tej sprawie głos zabrał Starosta, M. Piechocki, który powiedział, że omawiana kwestia 
jest skomplikowana, ponieważ samorządy zabiegały o tą inwestycję, która ma przynieść 
korzyści np. więcej wody. Ponadto grunty wykupywane są przez Wielkopolski Zarząd 
Melioracji i Urządzeń Wodnych w Poznaniu, ale staja się własnością Skarbu Państwa; 
działka ta jest nieużytkiem, dostaliśmy ja za darmo od Skarbu Państwa, a teraz chcemy ja 
oddać. Rozmowy z rolnikami są trudne, ponieważ istnieją problemy własnościowe (jest 
czterech właścicieli, którzy nie mają uregulowanych praw własnościowych), liczymy w to 
miejsce na dobrą współpracę z Wielkopolskim Zarządem Melioracji i Urządzeń 
Wodnych. 
 
Radny J. Sulikowski zauważył, że te 10.000 zł nie wróci do Skarbu Państwa i nie 
zmniejszy się nakład na inwestycję. 
 
Radny J. Springer zapowiedział, że „jeśli nie dojdziemy do porozumienia, to będę 
wnioskował o zdjęcie tego punktu z obrad”. 
 
Radny W. Ćwik zasugerował, że rolnicy nie chcą tej ziemi tylko grunt w innym miejscu i 
o większej wartości. 
 
Radny J. Piasecki złożył wniosek formalny o zdjęcie punktu 12 z obrad sesji. 
 
Radna I. Wojewódzka-Kucz zapowiedziała, że będzie głosowała za tą uchwałę i że cel jest 
szczytny, bo chodzi o gminę należącą do powiatu wągrowieckiego, a zbiornik będzie 
służył rolnikom. 
 
Wicestarosta T. Kranc przypomniał, że dany temat istnieje od roku 2000, od dwóch lat 
istnieje możliwość przekazania tego gruntu, wspierając taki cel powiat służy interesom 
powiatu. Zalew to nie tylko woda, ale miejsce na wypoczynek, rekreacja. 
 
Radny J. Piasecki: „nie mówię, że jestem przeciwko, ale za każdym razem oddajemy 
ziemie na szczytny cel, tylko jak tak będziemy oddawać na szczytny cel, to kiedyś powiat 
zostanie bez majątku”. 
 
Radny G. Owczarzak powiedział, że nikt nie zamierza paraliżować budowy zalewu, 
zbiornik jest potrzebny, jesteśmy gotowi tą ziemie sprzedać, ale na warunkach 
rynkowych. Powinny być ustalone czytelne zasad między powiatem, a inwestorem. 
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Starosta M. Piechocki podsumował, że m.in. dzięki dobrym kontaktom z Wielkopolskim 
zarządem Melioracji udało się oczyścić rzekę Wełnę. W pierwszej kolejności powinno 
chodzić o strategię rozwoju powiatu. Starosta dodał, że gminę Gołańcz czekają duże 
nakłady na tą inwestycję. 
 
Radny J. Piasecki poprosił o rozstrzygnięcie, czy można w tym momencie obrad sesji 
złożyć wniosek o wycofanie punktu z obrad, czy jest taka możliwość? 
 
Zgodnie z Regulaminem Rady Powiatu, Przewodniczący K. Migasiewicz nie wniósł o 
zmianę w porządku obrad. 
 
Radny S. Maciaszek zadał pytanie Przewodniczącemu J. Ryłko, aby ten wypowiedział się, 
czy Rada Miasta i Gminy Gołańcz podejmowała już taką uchwałę. 
 
J. Ryłko wyjaśnił, że uchwała została podjęta już dawno, a obecnie trwają uzgodnienia z 
rolnikami. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wągrowieckiego na rzecz Skarbu Państwa 
głosowało: 12 - za, 5 - przeciwnych, 2 - wstrzymujący się od głosu.  
 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej 
własność Powiatu Wągrowieckiego na rzecz Skarbu Państwa stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad 13 
Dyrektorzy szkół ponadgimnazjalnych przedstawili ustną informację o stanie szkół 
ponadgimnazjalnych po rozpoczęciu roku szkolnego 2008/2009. Głos zabrali:  
B. Balcerzak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego,  
J. Berendt – dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu,  
I. Biniewski – dyrektor I LO w Wągrowcu, który zwrócił uwagę na brak sali 
gimnastycznej.  
W. Purczyński – dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Wągrowcu,  
B. Koczorowski – dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Gołańczy przedstawił 
informację dot. kosztów utrzymania internatu (219.000 zł), omówił dochody m.in. z tytułu 
zakwaterowania, oraz zaznaczył, że do jednego wychowanka trzeba będzie dopłacić 432 
zł. Dyrektor powiedział, że będzie trzeba rozpocząć likwidację internatu. 
 
Radna I. Wojewódzka – Kucz zadała dyrektorowi pytanie,– jak długo ten stan trwa i jaki 
odsetek uczniów chce studiować?  
 
Dyrektor odpowiedział radnej, że dyskusja na ten temat trwa od 10 lat, a powiat rocznie 
dopłacał 167.000 zł, a liczba uczniów chcących uczyć się na studiach wyższych kształtuje 
się w granicach 18-20 %. 
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P. Tończyk – dyrektor Zespołu Szkół Powszechnych w Damasławku, podziękował 
radnym za przychylność i za dostępność oświaty dla młodzieży mieszkającej w małych 
miejscowościach. 
 
Antoni Kasica – wicedyrektor MOW Antoniewo, zaznaczył niedostosowanie przepisów 
oświatowych do realiów funkcjonowania zasadniczej szkoły zawodowej (głównie brak 
kadry). Wicedyrektor wyraził opinię o likwidacji tejże szkoły z powodu zbyt małej ilości 
uczniów, niedostosowaniem zawodów, w których kształcą się uczniowie. 
 
Rada Powiatu przyjęła w/w sprawozdania. 
 
Ad 14 
Radosław Kubisz, kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju przedstawił informację 
o kontaktach międzynarodowych Powiatu Wągrowieckiego. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
 
Rada Powiatu przyjęła w/w informację. 
          
Informacja stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 15 
Radosław Kubisz, kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju przedstawił treść 
uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zatwierdzenia przez powiat 
wągrowiecki projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytetu IX 
„Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionie”, Działanie 9.2: „Podniesienie 
atrakcyjności i jakości szkolenia zawodowego”, pod nazwą: „Przyszły absolwent 
bezkonkurencyjny na rynku pracy - zajęcia wyrównawcze, dodatkowe i praktyki 
zawodowe dla młodzieży szkół ponadgimnazjalnych kształcenia zawodowego z terenu 
Powiatu Wągrowieckiego”. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 16 radnych. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia przez powiat wągrowiecki projektu w 
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytetu IX „Rozwój wykształcenia i 
kompetencji w regionie”, Działanie 9.2: „Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolenia 
zawodowego”, pod nazwą: „Przyszły absolwent bezkonkurencyjny na rynku pracy - 
zajęcia wyrównawcze, dodatkowe i praktyki zawodowe dla młodzieży szkół 
ponadgimnazjalnych kształcenia zawodowego z terenu Powiatu Wągrowieckiego” 
głosowało: 15 - za, 1 - przeciwnych, 0 - wstrzymujących się od głosu /nieobecni radni: J. 
Sulikowski, T. Kranc, A. Bielecki/. 
 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia przez powiat wągrowiecki projektu w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytetu IX „Rozwój wykształcenia i 
kompetencji w regionie”, Działanie 9.2: „Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolenia 
zawodowego”, pod nazwą: „Przyszły absolwent bezkonkurencyjny na rynku pracy - 
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zajęcia wyrównawcze, dodatkowe i praktyki zawodowe dla młodzieży szkół 
ponadgimnazjalnych kształcenia zawodowego z terenu Powiatu Wągrowieckiego” 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 16 
Małgorzata Klessa, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 
przedstawiła uchwałę Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie odpowiedzi na 
wezwanie Marco Pablo Spółka z o.o. Łęgowo 24 do usunięcia naruszenia prawa uchwałą 
Nr XVIII/107/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 31 marca 2008 roku w sprawie 
wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających z napędem spalinowym na 
jeziorach i rzekach w granicach powiatu wągrowieckiego. 
 
Radny G. Owczarzak powiedział, że podejmując w marcu uchwałę o ciszy na jeziorach 
wskazano tylko dwa jeziora, na których można było uprawiać sporty motorowodne, 
„miałem rację, że byłem wtedy przeciwny, bo ta uchwała ogranicza możliwości 
rekreacyjne powiatu”. 
 
M. Klessa, odpowiadając na zapytania radnych powiedziała, że to gminy typowały 
jeziora, na których miała obowiązywać tzw. cisza na jeziorach, a firma Marco Pablo 
prowadzi działalność turystyczno-wypoczynkową. 
 
Starosta M. Piechocki wyjaśnił, że w tej sprawie były kierowane pytania do gminy, do 
sołtysa, aby wyrazili opinię w tej sprawie. 
 
Radny J. Brzostowski stwierdził, że podjęta uchwała jest zgodna z prawem, ale można 
przystąpić do konsultacji w gminach. 
 
M. Klessa poinformowała, że uchwała była konsultowana z radcami prawnymi i z 
gminami. Gminy wytypowały jeziora, na których miał być zakaz używania sprzętu 
silnikowego. Są w tej sprawie zgromadzone odpowiednie dokumenty.  
 
Przewodniczący Rady K. Migasiewicz dodał, że Rada Powiatu, podejmując w/w uchwałę 
nie naruszyła prawa, ale w tej sprawie należy zasięgnąć opinii wójta i mieszkańców 
Łęgowa.  
 
Radna A. Zając zadał pytanie: „przez kogo zostało wydane pozwolenie na prowadzenie 
działalności przez firmę Marco Pablo”? 
 
M. Klessa poinformowała radnego A. Zająca, że jednostka musiała uzyskać wpis do 
Krajowego Rejestru Sądowego. 
 
Przewodniczący udzielił głosu właścicielce firmy Marco Pablo, która powiedziała, że 
omawiana uchwała jest niekorzystna dla regionu, zakupiony sprzęt wodny jest inwestycją, 
która się nie zwróci, a sprzęty wodne pozytywnie wpływają na natlenienie wody. 
 
Radny J. Springer poprosił o 5 minut przerwy.   
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Starosta M. Piechocki wyraził stanowisko w imieniu Zarządu, że uchwała została podjęta 
zgodnie z prawem i zachodzi potrzeba ponownego rozpatrzenia procedury. Zarząd 
zobowiązał kierownika Wydziału Ochrony Środowiska, M. Klessę do zwrócenia się do 
burmistrzów/wójtów celem rozeznania i wydania opinii dot. zakazu używania jednostek 
pływających z napędem spalinowym na jeziorach i rzekach w granicach powiatu 
wągrowieckiego. 
 
Radny J. Springer wygłosił oświadczenie „aby nie wpaść w schizofrenię prawną, 
wstrzymujemy się od głosu, dając wyraz temu, że prawo jest prawem i przestrzegamy go 
(...), pozostawiamy pole Zarządowi, ale składamy po sesji pismo o uchylenie uchwały, 
aby rozpocząć procedury od nowa i na najbliższej sesji podjąć nową uchwałę. Tego 
wymaga od nas strategia rozwoju powiatu”. 
 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18 radnych. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie odpowiedzi na wezwanie Marco Pablo Spółka z o.o. 
Łęgowo 24 do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr XVIII/107/2008 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 31 marca 2008 roku w sprawie wprowadzenia zakazu używania 
jednostek pływających z napędem spalinowym na jeziorach i rzekach w granicach 
powiatu wągrowieckiego głosowało: 13 - za, 5 - przeciwnych, 1 - wstrzymujących się od 
głosu. 
 
Uchwała w sprawie odpowiedzi na wezwanie Marco Pablo Spółka z o.o. Łęgowo 24 do 
usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr XVIII/107/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia 31 marca 2008 roku w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek 
pływających z napędem spalinowym na jeziorach i rzekach w granicach powiatu 
wągrowieckiego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 17 
Wicestarosta, T. Kranc przedstawił uchwałę Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie 
zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu.  
 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Wągrowcu głosowało: 19 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujących się od głosu. 
 
Uchwała w sprawie zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Ad 18 
D. Królczyk, Skarbnik Powiatu przedstawiła treść uchwały Rady Powiatu 
Wągrowieckiego w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2008 rok. 
 
Radny G. Owczarzak zwrócił uwagę na obsługę długu publicznego i wzrostu tego długu 
oraz zabezpieczenie środków na poszczególne zadania inwestycyjne w roku 2009. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2008 rok głosowało: 19 - za, 0- przeciwnych, 0- wstrzymujących się 
od głosu. 
 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z 
dnia 21 grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 
2008 rok stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 19 
Interpelacje i zapytania: 
 
Radny J. Piasecki poprosił o wyjaśnienie sytuacji niezrealizowania w terminie ul. Średniej 
i powodu podwyżki dla Wicestarosty. 
 
Starosta M. Piechocki, odpowiadając na pytanie radnego J. Piaseckiego wyjaśnił, że w 
posiedzeniu komisji bezpieczeństwa w dniu 16 stycznia br. uczestniczył dyr. ENEA,  
p.Bartkowak, który obiecał, że linia energetyczna i oświetleniowa będzie remontowana 
przez ENEĘ. Starosta dodał, że pozwolenia są, ale robót się nie wykonuje ze względu na 
brak decyzji ENEI. Zachodziła więc potrzeba przedłużenia czasu wykonawcy na 
zakończenie tych robót. Starosta poinformował, że w obliczu korzyści, jakie zajdą na ul. 
Średniej, mniejszym złem będzie przedłużenie terminu i zrobienie tej drogi w całości. 
 
Starosta, co do podwyżki dla Wicestarosty, wyjaśnił, że podwyżka pensji była słuszna, ze 
względu na złożoność spraw i inwestycji, za które odpowiada Wicestarosta. Ponadto 
stawki nie były zmieniane od 6 lat. 
 
Radny A. Zając wniósł zapytanie dot. relacjonowania posiedzeń Sesji Rady Powiatu przez 
firmę Dextel i odpłatnego relacjonowania różnych wydarzeń”. 
 
Starosta odpowiadając na zapytanie radnego A. Zająca powiedział, że umowa wygasła z 
końcem sierpnia br., firma Dextel nie może świadczyć usług, bo przestała istnieć. 
Rozpatrywana jest możliwość podjęcia współpracy z firmą Vectra, która przejęła firmę 
Dextel.  
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Ad 20 
Wnioski i oświadczenia radnych: 
 
Radny M. Marzyński złożył wniosek dot. przeglądu drzewostanu na drodze wojewódzkiej 
Krosno-Kaliska. 
 
Radny G. Owczarzak złożył oświadczenie dot. działalności Stowarzyszenia „Droga do 
Poznania”: „ostatnie tygodnie członkowie Stowarzyszenia spędzili w sposób pracowity, 
przekonujemy radnych Sejmiku Województwa, odbyliśmy spotkaniem z 
Wicemarszałkiem, z szefem Komisji Gospodarki Maciejem Dąbrowskim. Cieszymy się, 
że pozyskujemy coraz więcej zwolenników, waga tego problemu jest coraz bardziej 
akceptowana. Adam Szejnfeld też wyraził poparcie dla inicjatywy Stowarzyszenia”. 
Radny ponadto poinformował o rozpoczęciu modernizacji części tej drogi, ale 
przypomniał, że celem jest pełna modernizacji drogi nr 196. 
 
Starosta podziękował Stowarzyszeniu za wsparcie inicjatywy przebudowy drogi.  
 
Radny L. Bodus złożył pisemnie wnioski dot. wycinki drzew w Gołaszewie, o 
postawienie znaków w Popowie Kościelnym, drogowskazu w kierunku Sarbii. 
 
Radna I. Wojewódzka-Kucz zaproponowała, aby opracowując plan kontaktów 
międzynarodowych uwzględnić przyjazd byłych Sybiraków. 
 
Radny J. Springer, przypomniał, że dyr. Bartkowiak faktycznie był obecny w styczniu i 
wtedy dopiero o tej inwestycji się dowiedział, więc nie była zaplanowana w budżecie Enei 
na 2008 rok.  
 
Starosta poinformował o trwających rozmowach z ENEĄ dot. przebudowy tych linii. 
 
Ad 21 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego, 
zamknął obrady XXIII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
 
 
          Sekretarz  Rady                                               Przewodniczący                      
   Powiatu Wągrowieckiego                         Rady Powiatu Wągrowieckiego                                                               
 
  ......................................                               ............................................ 
       / Robert Woźniak /                                         /Krzysztof Migasiewicz/ 
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              /K. Basiura/ 
 

 


